



Church of Canaan

1st Floor, Canaan Building, Galle Road, Payagala South.

077 540 3400

077 552 3403

churchofcanaan@gmail.com

20th May 2020

CCM Family
Hong- Kong

To Whom It May Concern

I wanted to thank you for the money of Rs.90,000.00 as we seek to be the hands and feet of Jesus both in our own community and beyond. Thanks to your generosity, we've been able to do the following this month alone.

- Provide 80 dry food bags for 80 families to people in need in our church (Rs.80,000.00)
- Remain Rs.10,000.00 for Pastor Family as you provide

We are so grateful for your support in what God is doing in and through our church and we are excited to continue showing the world Christ's Love. God Bless You !

Thank You



With regards

Church of Canaan
No. 91, Galle Rd, Payagala.

General Pastor
S. I. De Seram
B.A. in Mission & Ministry

Pastor

Coordinator

20th May 2020

CCMN 家人

香港

敬啟者

很想去感謝主內肢體奉獻一共 90,000 盧比，使我們在自己的社區當中為主作見證。感謝你們的慷慨，使我們在這個月裡能有以下的工作：

- 為我們教會內 80 個有需要家庭提供 80 個食物包（共 80,000 盧比）
- 奉獻餘下的 10,000 盧比給牧者家庭

十分感激有你們對教會的支持，我們期盼可以繼續向世界展現基督的愛。願神祝福你們！

謝謝。